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Przygotowywany projek przewiduje nagrywanie ale wyłącznie procersów cywilnych.  Zas
karnych ni
e.  
Przewiduje się astronomiczne kary w sprawach cywilnych, które i tak są bardzo drogie. W
karnych 
nie. Dlaczego?
 Tego projekt 
nie 
tłumaczy. Pewno dlatego aby 
nie 
zrobić krzywdy swoim. Dla sowich procesy karne moga trawć 
latami.
To zależy  od widzimisię 
prokuratury.
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http://www.rp.pl/artykul/89829,182501_Procesy_cywilne_beda_sprawniejsze.html

